



Canadian Food Inspection Agency
Agence canadienne d'inspection des aliments

Chemical Evaluation Unit
1400 Merivale Rd.
Postal Locator: T2-4G
Ottawa, Ontario, Canada
K1A 0Y9
Tel: (613) 773-5840/Fax: (613) 773-5642

Direction de la salubrité des aliments
1400, chemin Merivale
Localisateur Postal: T2-4G
Ottawa (Ontario) Canada
K1A 0Y9
Tél: (613) 773-5840 / Télécopieur: (613) 773-5642

Date: 2009/01/30

File/Dossier: # B383

M. Norman Lusignan
Vice-Président
Bio Sav Inc.
14665, du Bosquet
Mirabel (Québec)
J7N 3E5

RE: Stérile - Nettoyeur assainisseur pour refroidisseur d'eau

This will acknowledge your submission dated 09/01/16, concerning the use of a cleaner/sanitizer for water cooler fountains in Federally Registered Food Establishments.

Upon reviewing the submitted label, it would appear that the product is not intended for use on food contact surfaces of food handling equipment in registered food establishments.

Therefore, **this product is exempt** from review by the Canadian Food Inspection Agency, provided its use will not present a sanitary maintenance problem to the food environment or food during its use and storage.

Nous accusons réception de votre soumission datée du 09/01/16, concernant l'utilisation d'un agent de nettoyage et d'assainissement pour refroidisseurs d'eau en fontaine dans les établissements alimentaires enregistrés.

Suite à la révision de l'étiquette du produit, nous avons constaté que le produit n'était pas destiné à être utilisé sur les équipements de manipulation des aliments dans les établissements alimentaires.

Ainsi, **ce produit est exempté de l'évaluation** par l'Agence d'inspection des aliments, à condition que son utilisation ne présente pas de problème d'entretien sanitaire dans l'environnement alimentaire ou durant son usage ou son entreposage.